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Z A P I S N I K 

sa  13 . sjednice Općinskog vijeća Općine Murter- Kornati održane 29. lipnja 2018. godine sa 

početkom u 20,00 sati u prostoriji „Narodne knjižnice i čitaonice“ 

 

Sjednici su bili nazočni vijećnici: Venčoslav Skračić, Edo Juraga, Mateja Bašić, Maja Barešić, Enio 

Turčinov, Ana Begić, Milan Ježina, Ivana Juran Magdić, Ivana Drescher 

Odsutni: Vladimir Turčinov, Joso Mudronja, opravdano 

Ostali nazočni: Toni Turčinov-načelnik Općine Murter-Kornati, Julia Ježina-donačelnica Općine Murter-

Kornati, Melanija Turčinov Rameša-pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Murter-Kornati, 

Vesna Juran-djelatnica OMK, Mirjana Jakovljević-djelatnica OMK, Mirna Donđivić-djelatnica OMK 

Zapisničar: Vesna Juran 

Utvrđivanje kvoruma 

Predsjedavajući je izvršio prozivku vijećnika, nakon čega je konstatirao da je od jedanaest vijećnika 

nazočno devet vijećnika te da postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje. 

 

 



SATI VIJEČNIČKIH PITANJA: 

Edo Juraga: ima li kakvih novosti oko financiranja izgradnje vrtića? 

Toni Turčinov: za izgradnju vrtića ne moramo čekati mjeru 7.4.1. nego ćemo ići na kredit HABOR-a u 
iznosu koji bude potreban za izgradnju vrtića. Tako da se nadam da bi dobiti odobrenje za taj kredit. 
Mislim da je kamata 1,5-2 %. Svi se nadamo dobitku novaca iz mjere 7.4.1., papiri su gotovi čeka se 
samo otvorenje natječaja.  

Venčoslav Skračić: mene zanima šta je sa ovim pontonima koji niću svaki dan, šta se poduzelo u vezi 
toga, kako je to uklopljeno u novom prostornom planu i kako je bilo u prijašnjim planovima, jer mi se 
čini da je u planu iz 2008. godine bio propisan UPU, da li je bio ili se ukinuo. 

Toni Turčinov: nije bio UPU, samo su bili ucrtani pontoni, koji sada neće biti ucrtani. Razgovorom 
između mene i župana i pročelnice za pomorsko dobro i Lučkom upravom došli smo do rješenja koje 
je jedino moguće a to je a to je da se par mjesta sa pontonima tj. Murterinima da se omogući pet 
lokacija na kojima će biti pontoni. Ti pontoni će biti podložni javnom natječaju ali isto tako biti će 
projektirano od strane arhitekata gdje će se napraviti studija valovanja i gdje će se projektirati da to 
bude u skladu sa zakonom i sa svima uvjetima koje treba sadržavati. Pontoni kod mene nisu najgora 
stvar koja se kod nas događa, možda su i najbolja jer ih je lako maknuti. Što se tiče svih pontona i u 
Kornatima i u Murteru mislim da je to većini ljudi egzistencija. Slažem se da tim da pontoni budu mjesto 
gdje ću neki ljudi skupljati novce, zato će ići na javni natječaj pa tko se javi, tko bude imao bolju ponudu 
sa pravom može dobiti te pontone. U Kornatima će pontoni biti popisani, tamo će isto biti problema, 
a sve je niklo iz megalomanije pojedinaca. Za to je upozoreno Ministarstvo pomorstva, tj. pomoćnik 
ministra za sigurnost, kapetanija, državno odvjetništvo i pokrenut je postupak da se to dovede u red.  
Neko rješenje se mora naći. Pontoni su egzistencija mnogim našim ugostiteljima, brodarima i mislim 
da tu moramo stati iza naših ljudi, ali uz uvjet da to bude sređeno.  

Venčoslav Skračić: a di je zapelo sa uređenje plaže Luke?  

Toni Turčinov: uređenje plaže Luke je zapelo zbog bure, pošto ronioci ne mogu roniti dok je bure, ne 
mogu finalizirati onu donju rampu. Ja se nadam da će se to sutra ujutro odraditi.  

Milan Ježina: u kojoj je fazi ovo di imamo infrastrukturu u ovom lučkom području  

Toni Turčinov. Predan je zahtjev i napravljen je sastanak sa gosp. Dulibićem, naknadno je dogovoreno 
sa Županom i pročelnicom da dio od Bačvara do kraja bude istezalište jer tamo ima 4-5 dizalica. A do 
kraja lita se nadam da će lučko područje biti aktivno i da će se krenuti u uređenje ovog prostora.  

Milan Ježina: taj prostor je relativno lako dovesti u red, ali ovo drugo, ja sam sada došao iz Kornata i 
već sam 15 dana po svima portima tako da me ne dočekuju baš sa raširenim rukama. To je posljedica 
onog njihovog sastanka i članka u novinama a onda je to netko pročitao ministarstvu i nama je naloženo 
da izađemo na teren. Tamo je sve popisano što se tiče Nacionalnog parka i Žuta. Šta će biti od toga ne 
znam.  Tu smo svi da ne nađe neko prihvatljivo rješenje za svih.  

Toni Turčinov: svi se mi slažemo da pontoni trebaju biti tamo jer ponton je ugostitelju kao opijat. 

 

 

 



 
DNEVNI  RED 

1. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati,  
2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. godinu s 

projekcijama za 2019. i 2020. godinu, 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa   gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture  

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu, 
6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu, 
7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu, 
8. Prijedlog Odluke o davanju kapitalne pomoći trgovačkom društvu „Murtela“ d.o.o. za 

komunalne djelatnosti iz Murtera, 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati, 
10. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece s područja Općine Murter-Kornati u 

dječjem vrtiću „Spužvica“, 
11. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 

zaštite Općine Murter-Kornati, 
12. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Murter-Kornati, 
13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za izgradnju i opremanje dječjeg 

vrtića i jaslica u Murteru. 
 

Venčoslav Skračić: ima li nadopuna, ako nema stavljam dnevni red na glasovanje. Tko je za? 

 Dnevni red prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice  Općinskog vijeća Općine Murter-Kornati 
 

 Zapisnik prihvaćen je JEDNOGLASNO 
 
 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu 
 

Mirna Donđivić: ja ću samo u kratkim crtama reći. Ovo su prve izmjene i dopune proračuna, vjerojatno 
će biti još jedne. Visina proračuna se bitno nije promijenila, ustvari smanjila se za 25.000,00 kn. Ako 
ste materijali dobro pogledali vidjeli ste da je došlo do nekih izmjena. Reći ču vam samo neke veće 
stavke. Skinuto je prostorno planiranje za 100.000,00 kn, od pomoći ćemo dobiti neka sredstva od 
ministarstva graditeljstva, skinuli smo pomoći za održavanje poljskih puteva  

Toni Turčinov: Mirna oče reći da smo neke pomoći naknadno dobili od ministarstva kroz projekte pa 
smo skidali one naše novce koje smo stavili u proračun.  



Mirna Donđivić: u biti su ne neke stavke smanjile, a neke povećale, ali u konačnici proračun je osta isti. 
Ove izmjene smo morali donijeti iz razloga što ide šestomjesečno izvršenje proračuna. 

Venčoslav Skračić: di se naviše probilo? 

Mirna Donđivić: najviše se na održavanje. Program gradnje se smanjio za jedan milijun kuna, ali se zato 
održavanje povećalo za jedan milijun kuna. Održavanje poljskih puteva i biciklističkih staza, tu je došlo 
do povećanja, jer se to moralo napraviti, jer nije održavano odavna. Uglavnom to je to.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je 
JEDNOGLASNO 

 
3. Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 

godinu s projekcijama za 2019. i 2020. godinu 
 

Mirna Donđivić: to je ustvari proračun, izvađeno iz proračuna i raspoređeno po programima. Projekcije 

se nisu ni mijenjale za 2019. godinu.  

Toni Turčinov: sve ove naredne točke se odnose na proračun.  

 Prijedlog Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa Općine Murter-Kornati za 2018. 
godinu s projekcijama za 2019. i 2020. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
4. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa   gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

Općine Murter-Kornati za 2018. godinu  
 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa   gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
 

5. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture  Općine Murter-Kornati za 2018. godinu  

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture  Općine Murter-Kornati za 2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 
 
 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu 

 

 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

7. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu 

 



 Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Murter-Kornati za 
2018. godinu prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

8. Prijedlog Odluke o davanju kapitalne pomoći trgovačkom društvu „Murtela“ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti iz Murtera 

 

Toni Turčinov: Murtela je dužna Bikarcu 500.000,00 kn i Gradskoj čistoći oko 700.000,00 kn, to su 

proslijeđeni dugovi od prijašnjih direktora. Postali smo malo rigorozniji i oko parkinga i ostalog da bi 

Murtela opstala, da može biti samostalna. U susret su nam izašli iz komunalnog u Šibeniku , tako da 

nam neće zaračuna kamate. Dogovorili smo otplatu ih 700.000,00 kuna u roku od 7 mjeseci. Uglavnom 

potrebna im je pomoć do se ne skupe novci, jer moramo ispoštovati ono što smo dogovorili sa ljudima, 

ja stojim iza svojih riječi.  

Petar Ježina: Toni je rekao većinu. U 4. mjesecu smo dobili prvostupanjsko rješenje. Dogovorili smo se 

sa Gradskom čistoćom da prva rata ide od 1.6. i tako dok se ne isprali sve do kraja. Međutim nije to 

problem da nije Bikarac iz 2017. godine di je dug bio 500.000,00 kn. Mi smo sanirali oko 200.000,00 

kuna. 25.6. smo platili prvu ratu čistoći i Bikarcu.  

 Prijedlog Odluke o davanju kapitalne pomoći trgovačkom društvu „Murtela“ d.o.o. za 
komunalne djelatnosti iz Murtera prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

9. Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati 

 

Melanija T. Rameša: prijedlog ove odluke ide iz razloga zato što se u sistematizaciji dosta toga 

promijenilo, ne u samoj sistematizaciji već u sastavu službenika koji su radili kroz posljednjih šest 

mjeseci, vidite i sami da je došlo do velikih izmjena. Dosta ih je otišlo i da su došli novi. U odnosu na 

staru odluku imamo izmjenu jedino kod radnog mjesta referent za komunalne poslove, za koga je bila 

određena srednja stručna sprema i to bismo radno mjesto sada zamijenili sa višom stručnom spremom 

iz razloga što su takve potrebe u svakodnevnom poslu i u opsegu obavljanja poslova i smatram da to 

radno mjesto ne bi bilo primjereno za srednju stručnu spremu.  

 Prijedlog Odluke o izmjeni  i dopuni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i 
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Murter-Kornati prihvaćen je 

JEDNOGLASNO 
 

10. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece s područja Općine Murter-Kornati 
u dječjem vrtiću „Spužvica“ 

 

Toni Turčinov: mislim da je ovo ispravan put dok ne napravilo svoj vrtić, moramo ispoštovati pravila 

susjedne općine. 

 Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova boravka djece s područja Općine Murter-Kornati 
u dječjem vrtiću „Spužvica“ prihvaćen je JEDNOGLASNO 



 

11. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 
civilne zaštite Općine Murter-Kornati 

 

Melanija T. Rameša: radi usklađenja sa zakonom o sustavu civilne zaštite iz stare odluke je trebalo 
izbaciti DVD Murter Kornati kao pravnu osobu od interesa za sustav civilne zaštite. To bi bilo sve. 

 Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 
civilne zaštite Općine Murter-Kornati prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 

12. Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Murter-Kornati 
 

Melanija T. Rameša: sukladno zakonu o sustavu civilne zaštite jedinice lokalne samouprave bile su 

obvezne izraditi i donijeti procjenu rizika od velikih nesreća za svoje područje. Naša je procjena 

nedavno izrađena i sada je na Vijeću da je usvoji.  

 Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Općinu Murter-Kornati 
prihvaćen je JEDNOGLASNO 

 
13. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za izgradnju i opremanje 

dječjeg vrtića i jaslica u Murteru. 
 

Toni Turčinov: ovo je točka da bi se mogla spremati sva potrebna dokumentacija. 

Melanija T. Rameša: mi smo ovu odluku već donijeli, ali je stara. Kako se u međuvremenu promijenio 

pravilnik  trebalo je sukladno njemu donijeti novu odluku.  

 Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja za izgradnju i opremanje 
dječjeg vrtića i jaslica u Murteru prihvaćen je JEDNOGLASNO  

 

Sjednica Općinskog vijeća završena je u 21,00 sati. 

 

Zapisničar:       Predsjednik: 

 

Vesna Juran       Venčoslav Skračić 

 

 

 


